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Átvette.  	

„53.§ (1)" A képviselő  jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Azi~láló neve: 	Szilvágyi László LMP 

Az interpelláció tárgya: 
Van e kifizetetlen tartozása a KLLK-nek a kerületi Önkormányzat vagy intézményei vagy 
cégei felé7 

Az interpellált neve: Hajdú László Polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 	2016.03.01. 

	

Az interpelláló aláírása: c---jC) 	

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 	2016.02.23. 

Átadó 
	

Átvevő  

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Úr, 

Bekövetkezett az, amit már a KLIK alapításakor sokan megjósoltak. A létrejött központosítás súlyosan és 
negatívan érintette az oktatási rendszer színvonalát, és a mindennapokban Icidelült, hogy 
működésképtelen a FIDESZ-KDNP által megálmodott rendszer. 

De nem csak a mostani tüntetések jelzik a rendszer hibáját, hanem a FIDESZ ICDNP által elismert - de 
valójában Id tudja mennyi - milliárdos hiányok is. 

Legújabb hírként halljuk, hogy már szolgáltatói moratóriumot kellett kérnie a ICLIK-nek, mert sok helyen 
a közszolgáltatások kikapcsolása vár az intézményekre, és a ICLIK vezetője is újságcikkben ismerte el, 
hogy nem fizetik a számláikat. 



Az Önkormányzatunk nemrég költött jelentős összeget a KLIK helyi helytartó irodájának felújítására, 
melyet jómagam nem is értettem és csak utólag tudtam meg, mint képviselő. 

Ezért is kérem, szíveskedjen részünkre információt adni arról, hogy: 

Van-e a KLIK-nek bármilyen formában az Önkormányzat, intézményeink„ vagy cégeink felé lejárt 
tartozása? 

Ha van ilyen, mikor és milyen módon kívánják azt behajtani? 

Mennyi pénz költöttünk közpénzből, egy haldokló és életképtelen szervezet épületének felújítására, 
és milyen indokok alapján? 

Várom megtisztelő  válaszát 

Szilvágyi László 

A Lehet Más a Politika Önkormányzati képviselője 
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